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 Tid Tisdagen den 12 juni 2018 kl. 17.00 – 17.40 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Tisdagen den 19 juni 2018 

  

 

Katarina Luhr Jonas Naddebo 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Katarina Luhr (MP) ordföranden  

Jonas Naddebo (C) vice ordföranden  

 

Maria Östberg Svanelind (S) 

Måns Lönnroth (S) 

Mervi Mäkinen Andersson (S) 

Jonas Svanfeldt (S) 

Hampus Rubaszkin (MP) 

Rikard Warlenius (V) 

Lars Jilmstad (M) 

Torbjörn Erbe (M) 

Helena Ljungberg (M) 

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

John Myhrman (M) för Christoffer Järkeborn (M) 

Sabine Pettersson (L) för Joar Forssell (L) 

 

 
Ersättare: 

Jakob Sahlin (S) 

Linda Agetoft (S) 

Hanna Begler (MP) 

Linnéa Joandi (MP) 

Mia Lundquist (V) 

Alicja Lindell (M) 

Anders Sätterberg (M) 

Märta Martin Åkesson (C) 

Ulrika Hoff (KD) 

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Monika Gerdhem, Inger Gjesdahl, 

Gustaf Landahl, Lena Mittal, Mikael Nyberg, Daniel Persson, Maria 

Svanholm, Reza Tehrani, Emily Tjäder, Malin Täppefur och 

personalföreträdaren Luis Lopez samt borgarrådssekreteraren Albin 

Arleskär. 
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 § 12 
Tillsyn av verksamheters avfallshantering 2017 
Rapport från miljöförvaltningen 
Dnr 2018-8541 
 
Beslut 
Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att godkänna 

förvaltningens rapport för tillsyn av verksamheters 

avfallshantering 2017. 

 

2 Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar att översända 

rapporten till Stockholm Vatten och Avfall. 

 
Handlingar i ärendet 
Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 27 april 2018. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Katarina Luhr (MP) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Katarina Luhr m.fl. (MP), 

Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och Rikard Warlenius (V) enligt 

följande: 

 

Det nära samarbetet mellan Stockholm Vatten och Avfall och 

miljöförvaltningens tillsyn på verksamheter är av stor vikt för 

att nå målen om 70% matavfallsinsamling. Avfallsnämnden 

har gett Stockholm Vatten och Avfall i uppdrag att utreda 

möjlighet att snarast införa obligatorisk matavfallsinsamling 

för verksamheter med möjlighet till dispens för verksamheter 

och fastighetsägare som av olika skäl inte kan sortera ut sitt 

matavfall. Det finns därför anledning att miljöförvaltningen 

följer med i det arbetet och anpassar sin kommunikation med 

verksamheter utefter vad kommunfullmäktige beslutar i den 

frågan. Fram till att vi har utrett frågan om obligatorisk 

matavfallsinsamling för verksamheter tror vi att det är viktigt 

att miljöförvaltningen fortsätter sin information till 

verksamheter om dom miljömässiga och ekonomiska 

vinsterna med separat matavfallsinsamling. 
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Särskilt uttalande lämnas av Sabine Pettersson (L) enligt följande: 

 

Det är mycket oroande att förvaltningen bedömer att målen 

om utsortering av matavfall varken kommer att nå 

regeringens mål för 2018 eller stadens mål till år 2020. 

Stockholm ska vara en hållbar stad. Ska det bli möjligt måste 

alla stadens olika delar bli bättre på att se restprodukter ur ett 

resursperspektiv, där vi tar till vara på dem. Det finns olika 

sätt att angripa den här utmaningen, antingen med fler tvång 

och mer byråkrati, eller genom att underlätta för verksamheter 

och hushåll att sortera mer av sitt avfall. Vi tror på det senare.  

 

Vi vill se att staden inför ett hyr- eller köpsystem som 

möjliggör för många fler att installera avfallskvarnar, 

samtidigt som hela infrastrukturen för att tillvarata matavfall, 

och omvandla avfall till biogas, måste utökas. Om Stockholm 

ska bli en hållbar stad, måste det bli lättare för människor att 

tillvarata de resurser som restprodukter, avfall och skräp 

består av. Med fler avfallskvarnar kan vi nå det målet. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Lena Mittal 

 


